

集團業績 (續)

由於本集團僅可綜合ILC九個月之營業額，截至二零零二年三月三十一日止年度錄得之綜合營業額為港幣1,556,766,000元(二零零一年：港幣1,738,613,000元)。股東應佔溢利為港幣184,092,000元(二零零一年：港幣141,720,000元)，其中包括出售ILC所得純利約港幣72,069,000元及應佔Hang Ten除稅後純利港幣1,782,000元。已收取之出售所得款項淨額港幣208,000,000元及已於二零零零／零一年度收取之特別股息港幣167,000,000元，為本公司帶來現金合共港幣375,000,000元。

股息

董事會已建議派發每股港幣0.32元(二零零一年：每股港幣0.32元)之末期股息，並無派付特別股息(二零零一年：每股港幣1.50元)。本年度每股總派息為港幣0.42元(二零零一年：每股港幣1.94元)，已包括每股中期股息港幣0.10元(二零零一年：每股港幣0.12元)。

倘於二零零二年九月二十六日星期四舉行之應屆股東週年大會上獲股東通過，預期末期股息將於二零零二年九月二十七日星期五或前後派發予於二零零二年九月十六日星期一名列股東名冊之股東。

GROUP RESULTS (Continued)

As the Group can only consolidate 9 months of ILC's turnover, we record a consolidated turnover of HK\$1,556,766,000 for the year ended 31 March 2002 (2001: HK\$1,738,613,000). Profit attributable to shareholders was HK\$184,092,000 (2001: HK\$141,720,000) which included a net profit on disposal of ILC of approximately HK\$72,069,000 and a share of net profit after tax of Hang Ten of HK\$1,782,000. The net sales proceeds of HK\$208,000,000 received together with the HK\$167,000,000 special dividend received in the year 2000/01 resulted in a total of HK\$375,000,000 in cash being realized by the Company.

DIVIDENDS

A final dividend of HK\$0.32 (2001: HK\$0.32) per share has been recommended by the Board. No special dividend (2001: HK\$1.50 per share) was paid. The total dividend per share for the year, including an interim dividend of HK\$0.10 (2001: HK\$0.12) per share, is HK\$0.42 (2001: HK\$1.94) per share.

The final dividend, if approved by the shareholders in the forthcoming Annual General Meeting to be held on Thursday, 26 September 2002, are expected to be paid on or around Friday, 27 September 2002 to those shareholders whose names appear on the Register of Members on Monday, 16 September 2002.



Hang Ten 源於美國加州，其服裝服飾注重宣揚「美國精神」，以青春活力的設計，合理的售價為宗旨，並採用美國優質純棉製成一系列男女實用和舒適的休閒服裝。

Hang Ten, originated from California, U.S.A., its men's & women's casual wear collections emphasize on the "American Spirit". The basic belief in quality, function and comfort has never been compromised.